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PROTOKOLL NR 8/2005 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta 2005-11-03 
 
Justerat den 17 november 2005 
 
 
 
Lars Eriksson                                      Ulla Hammar 
 
 
Närvarande: Lars Eriksson, IFS, ordförande 

Eva Nilsson, DHR, vice ordförande 
Ulla Hammar, R 
Annika Wedin, SDF 
Teckenspråkstolkar 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

Förhinder: Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län 
Delzar Abdulkarim, SRF  

 
 
1. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.   
 
2. Justering av protokoll   
Jämte Lars Eriksson utsågs Ulla Hammar att justera dagens protokoll. Protokollet ska 
justeras den 17 november.  
 
3. Presentation av ny ledamot i handikapprådet  
Annika Wedin, SDF, är ny ledamot i handikapprådet. Hon arbetar i DU-projektet inom 
Stockholms dövas förening. Projektets syfte är att förbättra vuxna döva 
förståndshandikappades teckenspråk.  
 
4. Anmälan av protokollets justering  
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets möte den 6 oktober justerats den 
13 oktober.   
 
5. Tider och möteslokal för vårens sammanträden i handikapprådet  
Föreslogs att handikapprådet träffas första torsdagen i månaden klockan 13 – 15 under 
2006 med början den 2 februari. Uppehåll under juli-augusti. Maj månads möte 
föreslogs äga rum på Eggeby gård så att rådet kan undersöka tillgängligheten. 
Handikapprådet vill att deras sammanträden äger rum i klubbrummet i Tensta 
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servicehus även nästa år. Eftersom två ledamöter hade förhinder tas frågan om 2006 års 
sammanträdestider upp igen vid handikapprådets nästa möte för definitivt beslut.  
 
6. Barnfrågor 
Inget nytt denna gång. 
 
7. Bygglovsritningar etc 
Ulla Hammar och Lena Spanó representerar rådet i frågor om bygglov etc. Ulla 
rapporterade om den genomgång av bygglovsritningar som hon och Lena gjort på 
uppdrag av tekniska avdelningen. Denna gång gällde det gymnastiksal i Sundbyskolan, 
förskola på Skäftingebacken och nybyggnation i kvarteret Minken.   
 
8. Tillgängligheten i Spånga centrum  
Ordförande informerade om vad som hänt sedan sist kring tillgängligheten i Spånga 
centrum/Spånga torg. Pengar kommer att sökas inom stadsdelsförnyelsen för de 
åtgärder som är nödvändiga för att göra Spånga torg tillgängligt för alla. Ordföranden 
presenterade en processmall med beskrivning av vad man vill uppnå i Spånga centrum. 
Den 17 november kommer han att träffa stadsdelsnämndens ordförande Abdo Goriya, 
fastighetsägarna m fl. Handikapprådet uttryckte sin tillfredsställelse över att  
de ansvariga äntligen verkar ha bestämt sig för att göra något åt Spånga centrum. 
  
9. Protokoll 
Kommunstyrelsens handikappråds protokoll nr 8/2005, Spånga-Tensta och Rinkeby 
pensionärsråd protokoll den 6 oktober och Spånga-Tensta pensionärsråd protokoll den 
13 oktober anmäldes. 
 
10. Rapporter och skrivelser 
Remisser, motioner  
Inga remisser eller motioner denna gång 
Kallelser  
Kallelser för kännedom till Stadsbyggnadsnämndens handikappråd den 18 oktober och 
den 1 november anmäldes.  
Facktidskrifter mm 
Facktidskrifter etc anmäls inte längre efter beslut i handikapprådet den 6 oktober.  
Övrigt 
Anmäldes Spånga-Tensta pensionärsråds dagordning den 11 november för kännedom. 
Inbjudan av Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning till en eftermiddag med temat 
Barn och ungdomsperspektiv med inriktning på fritid. 
Information från KCT Stockholm (kompetenscenter för tillgänglighet).   
Inbjudan till föreställning med xxxxxxxxxxxxxxxx Nervös men Lugn. 
 
11. Balanslistan 
Mxxxx Cxxxx, tekniska avdelningen, bjuder in Bxxxx Mxxxxxxxxx till handikapprådet 
den  
1 december för att informera om Tillgänglighets-projektet. 
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Avdelningschef Ante Hemphälä bjuds in till mötet i mars 2006.  
 
12. Övrigt 
Uppföljning av konferensen om handikapplanen ägde rum i direkt anslutning till 
handikapprådets möte. Minnesanteckningar kommer att sammanställas av informatören 
Björn Erdal.  
 
13. Nästa möte  
Handikapprådets nästa möte äger rum torsdagen den 1 december. 
 
 
 
Ann-Margret Lindström 
 
Bilaga 
Balanslistan 
 
 
 
 


